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Beste	ondernemers,

Economie,	we	leerden	het	al	op	school,	kent	golfbewegingen.	Pieken	en	dalen.	Soms	verdwijnt	er	vertrouwde

bedrijvigheid,	maar	net	zo	makkelijk	ontstaan	er	ook	weer	allerlei	nieuwe	initiatieven.	Dat	geldt	niet	alleen

macro,	maar	ook	regionaal	en	zelfs	lokaal.

Een	mooi	voorbeeld	zag	ik	onlangs	in	Gorredijk.	Daar	heeft	de	Rabobank,	sinds	mensenheugenis	onderdeel

van	de	gemeenschap,	haar	kantoorpand	verlaten.	Bankieren	speelt	zich	tegenwoordig	amper	nog	af	aan	het

loket,	bankieren	doen	de	meeste	consumenten	en	ondernemers	digitaal.	Voor	klantcontact	kun	je	de	bank

tegenwoordig	vinden	in	de	openbare	bibliotheek:	een	slimme	ontmoetingsplek.

Het	fysieke	gat	dat	even	leek	te	vallen	in	het	dorp,	werd	snel	weer	opgevuld:	het	kantoorpand	van	de	Rabo

heeft	een	veelbelovende	nieuwe	invulling	gekregen.	ZiuZ,	gespecialiseerd	in	kunstmatige	visuele	intelligentie,

was	er	al	gevestigd,	maar	rolde	nog	verder	uit	met	een	assemblageruimte.	High-tech	doet	het	goed	in

Gorredijk!

De	meeste	mensen	in	Opsterland	weten	het	al	lang:	de	gemeente	is	er	voor	inwoners	en	voor	het	bedrijfsleven.

We	willen	benaderbaar	zijn.	Zo	is	onze	bedrijfscontactfunctionaris	natuurlijk	aanwezig	als	plaatselijke

ondernemers	een	vergadering	beleggen.	Welke	ontwikkelingen	zijn	er	op	het	bedrijventerrein,	of	in	het

centrum?	Welke	plannen	leven	er	onder	u?	Vertel	het	ons,	vraag	het	ons.

Met	het	einde	van	2021	in	zicht	wens	ik	u	allemaal	prettige	feestdagen	en	een	goede	jaarwisseling.	

Hartelijke	groet,

Anko	Postma

Wethouder					

	

Gelukkig	viel	er	de	afgelopen	tijd	ook	genoeg	te	vieren.	ZiuZ	opende	op	22	september	de	nieuwe

assemblagehal.	De	opening	hiervan	was	voor	oprichter	Gerrit	Baarda	een	mooie	gelegenheid	om	terug	te

blikken	op	de	afgelopen	jaren.	Ook	sprak	hij	zijn	dankbaarheid	en	trots	uit	over	de	stappen	die	ZIUZ	heeft

gezet.

Wethouder	Postma	sprak	zijn	waardering	uit	voor	het	innovatieve	en	gedurfde	ondernemerschap	dat	ZiuZ	al

sinds	de	oprichting	laat	zien	en	nu	in	het	oude	Rabobank	gebouw	weer	handen	en	voeten	mag	geven.

Nu	er	weer	coronamaatregelen	van	kracht	zijn,	komen	er	een	aantal	steunmaatregelen	terug	vanuit	de

Rijksoverheid.	Tijdens	de	persconferentie	van	26	november	2021	zijn	het	aantal	regelingen	weer	uitgebreid.

Voor	de	periode	van	1	november	2021	t/m	31	december	2021	wordt	de	NOW5	regeling	open	gezet.	Dit

is	een	regeling	waarin	ondernemers	een	tegemoetkoming	in	de	loonkosten	kunnen	ontvangen.	

Voor	ondernemers	die	meer	dan	30%	van	hun	omzet	verliezen,	komt	de	Tegemoetkoming	Vaste	Lasten

terug.	Ook	als	je	hier	nog	niet	eerder	gebruik	van	hebt	gemaakt	kun	je	dit	aanvragen.	

e	regeling	Ongedekte	Vaste	Kosten	(OVK)	voor	de	landbouw	was	gesloten.	Deze	gaat	nu	weer	open.	

Ook	voor	evenementen	en	de	culturele	sector	zijn	er	specifieke	regelingen.	De	details	zijn	te	vinden	via

RVO	en	het	Fonds	Podiumkunsten.	

Voor	een	uitgebreid	overzicht	van	het	steun	en	herstelpakket	van	de	overheid	verwijzen	we	u	naar	deze

speciale	website	van	de	rijksoverheid.	

	

Voor	algemene	vragen	kunt	u	terecht	bij	economische	zaken	van	de	gemeente	of	Ynbusiness.

Wilt	u	als	bedrijf	verder	digitaliseren?	Bijvoorbeeld	door	het	opzetten	van	een	webshop	of	het	verbeteren	van

de	digitale	veiligheid?	Ondernemers	in	de	provincie	Friesland	kunnen	een	subsidie	krijgen	van	maximaal	3000

euro	om	te	digitaliseren.	Het	gaat	om	een	vergoeding	van	50%	van	de	kosten.

Meer	weten?	Aanvragen	kan	bij	SNN.	Klik	hier	voor	meer	informatie.	

In	deze	tijd	willen	wij	iedereen	aanmoedigen	om	lokaal	te	kopen.	Daarom	zet	de	provincie	Friesland	samen	met

de	gemeenten	een	campagne	op.	

Dit	is	één	van	de	manieren	waarop	de	lokale	overheid	juist	het	kleine	en	lokale	MKB	helpt	in	de	lastige	tijd	die

zij	hebben	door	corona.	U	ziet	de	marketinguitingen	in	december	vanzelf	voorbijkomen.

Op	11	oktober	was	er	een	Algemene	Leden	Vergadering	van	de	WHI	in	Gorredijk.	Er	is	gesproken

over	tweerichtingsverkeer	in	de	Hoofdstraat,	digiborden,	parkeerbeleid,	ontwikkelingen	van	de	Aldi,	de

weekmarkt	en	de	Langewal.	Het	was	een	dynamische	avond	waar	het	op	inhoud	best	scherp	kon	zijn.

Over	veel	thema's	waren	de	leden	positief,	vooral	over	de	pilot	Tweerichtingsverkeer	in	de	Hoofdstraat.	Rinze

Bos	van	Economische	Zaken	was	namens	de	gemeente	aanwezig	en	heeft	voldoende	huiswerk

meegekregen.	Heeft	u	nog	vragen	hierover?	Neem	dan	contact	op	met	Rinze	Bos.	

Een	ander	aandachtspunt	is	de	activiteitencommissie.	De	WHI	organiseert	veel,	maar	het	moet	vaak	van

dezelfde	mensen	komen.	We	nodigen	alle	ondernemers	uit	om	ook	een	steentje	bij	te	dragen.	De	WHI	zoekt

mensen	voor	de	activiteitencommissie,	maar	helpen	met	één	evenement	wordt	ook	gewaardeerd.	

De	komende	tijd	werkt	de	gemeente	aan	de	detailhandelvisie.	Het	beleid	bevat	nog	geen	dichtgetimmerde

maatregelen,	maar	wel	een	koers	voor	komende	jaren.	Wilt	u	als	ondernemer	meedenken?	Dan	komen	wij

graag	met	u	in	contact.	Mail	of	bel	dan	met	Harry	Berga.	

Hallo,	ik	ben	Harry	Berga	en	vanaf	1	november	2021	ben	ik	jullie	nieuwe	aanspreekpunt	op	de	afdeling

Economische	Zaken	van	de	Gemeente	Opsterland.	Mijn	taak	is	om	jullie	belangen	te	behartigen	binnen	de

gemeentelijke	organisatie.	Wat	jullie	vraag	ook	is,	ze	komt	bij	mij	binnen	en	vervolgens	ga	ik	kijken	wie	van	mijn

collega's	uw	vraag	snel	en	zo	efficiënt	mogelijk	kan	beantwoorden.	Binnen	de	gemeente	hebben	we	veel

deskundigen	ieder	op	hun	eigen	terrein.	Het	is	de	bedoeling	dat	ik	daarmee	de	verbinding	leg.

Tot	voor	kort	was	ik	fulltime	ondernemer.	Ik	had	mijn	eigen	coachingsbureau,	waarin	ik	veelal	ontslagen

werknemers	begeleidde	naar	een	nieuwe	job	of	naar	zelfstandig	ondernemerschap.	Hierbij	had	ik	veel	contact

met	ondernemers	op	de	arbeidsmarkt.	Door	corona	werd	het	steeds	lastiger	om	mijn	coachingsbureau	te

handhaven.	Ik	weet	dus	veel	van	het	ondernemen	in	het	algemeen	en	van	hoe	om	te	gaan	met	personeel.

Naast	mijn	eigen	bedrijf	ben	ik	maatschappelijk	actief	als	voorzitter	van	de	plaatselijke	korfbalclub	en	heb	ik	de

afgelopen	jaren	in	Plaatselijk	Belang	van	Hemrik	en	in	de	MR	van	de	BHS	Singelland	gezeten.	Ik	ben	geboren

en	getogen	in	Terwispel	en	woon	momenteel	samen	met	mijn	vrouw	en	drie	kinderen	aan	de	vaart	in	Hemrik.

Dat	is	in	een	nutshell	wie	ik	ben.	Maar	ik	ben	erg	geinteresseerd	wie	u	bent,	wat	u	drijfveren	zijn	en	welke

onderwerpen	u	bezig	houden.	Ik	kom	dan	ook	graag	een	keer	langs	voor	een	kennismaking.

Heeft	u	al	nu	een	concrete	vraag	of	wilt	u	een	keer	kennismaken,	mail	of	bel	me	gerust:	

economischezaken@opsterland.nl

06-10439008

De	gemeente	Opsterland	heeft	medewerkers	in	dienst	die	de	belangen	behartigen	voor

ondernemers.	Bij	hen	kunt	u	terecht	voor	allerlei	zaken	die	te	maken	hebben	met	het	ondernemen	in

Opsterland.	

	

Harry	Berga

Bedrijfscontactfunctionaris

harry.berga@opsterland.nl

06	10439008

Rinze	Bos

Bedrijfscontactfunctionaris

rinze.bos@opsterland.nl

(0512)	386	302

Herman	Wind

Adviseur	Grondverkoop

herman.wind@opsterland.nl	

(0512)	386	222
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